
 

EnviNas ordinære generalforsamling afholdes onsdag den 
29. maj 2024 kl. 17.30 til 18.30 

Referat  

 

1. Valg af dirigent og 2 referenter 

Henning Ivan Hansen fra Aarhus Kommune blev valgt. 

Generalforsamlingen er lovligt indvarslet og dermed lovlig. 

Mariann Nakano Pinkalski fra Silkeborg Kommune og Søren Brandt fra Herning Kommune blev 

valgt til referenter. 

 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

v/formand Betina Stadager Cramer 

envis også gerne til beretningen som bliver tilgængeligt på hjemmesiden😊 

Envina har afholdt 39 kurser + NM konference. Medlemstallet er det højeste nogensinde. 131 
ekstra medlemmer siden sidste år. Vi mangler en tovholder på kommuneplanfaggruppen. 
Foreningens økonomi er rigtig god. Tilbageført 700.000 kr til deltagere. 70-80 % tilmelder ved early 
bird. 1. januar 2024 priser fastsættes med -10 % i forhold til udgifter, for at ramme den reelle pris 
bedre, da vi ofte opnår flere tilmeldinger end minimumsantallet. Der kommer nye faggrupper til. I 
forbindelse med NM24 har mange faggrupper arbejdet på en spændende konference med mange 
sessioner. Evaluering med KTC for at forbedre konferencen. Envina har fået igennem at der er 3 
gratister til konferencen for hvert spor. Det gør det nemmere at rekruttere folk som tovholdere. 
Bestyrelsesseminar (går på runde ved medlemmerne) + faggruppeseminar i januar for at styrke 
samarbejdet - i særdeleshed det tværfaglige. Tak til planlægningsgruppen. Faggruppeseminar 
afholdes d. 13-14. november i 2024. Erfaringer tages med til bestyrelsesseminar. Envina er godt 
repræsenteret i hele landet. Arbejdsgruppe fra bestyrelsen i forbindelse med udveksling i udlandet, 
så samarbejdet kan udvikles på tværs af grænser. Synliggørelse af Envina på linkin. Send gerne 
billeder og kort tekst om hvordan kurset gik til hjemmesiden. Kom gerne med input til Per eller Lone 
Mølgaard mht. forbedring af hjemmeside. Tak til hele bestyrelsen for en kæmpe indsats i 
2023/2024. Tak til sekretariatet.   
 



Henning Ivan Hansen takkede for Anja Bilovs (Aarhus Kommune) medvirken i det internationale 

udviklingsarbejde. Der er mulighed for at besøge andre landes natur- og miljømyndigheder på 

udveksling i f.eks. 2 uger (hold øje med hjemmesiden).  

Beretningen blev godkendt (hele beretningen bliver tilgængelig på hjemmesiden). 
 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab for det forløbne regnskabsår 
v/kasserer Per Novrup 

Deloitte har godkendt regnskabet. Alt er godt. 

Per gennemgik regnskabet. Vi slutter med et underskud på 61.099 kr. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Fremlæggelse af budget og beslutning om kontingent for det kommende år 

v/kasserer Per Novrup 

Bestyrelsen foreslog et fortsat kontingent på 300 kr. 

Det blev godkendt. 

Per gennemgik budgettet med et forventet underskud på ca. 165.000 kr. 

 

5. Behandling af indkomne forslag 

Der er ikke indkommet forslag. 

 

6. Valg jf. §6 

Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer 

Per Novrup, Region Midtjylland (modtager genvalg) 

Christina Thorslev Petersen, Herning Kommune (modtager genvalg) 

Carina Lippert, Skanderborg Kommune (modtager genvalg) 

Alle tre blev genvalgt med klapsalver. 

 

Valg af 2 suppleanter 

Torben Hald, Slagelse Kommune (modtager ikke genvalg) 

Claus Hallingdal Bloch, Mariagerfjord Kommune (modtager genvalg) 



Betina takkede Torben for indsatsen i bestyrelsen igennem mange år. Vi ønsker Torben tillykke med 

den nye frihed. Han fik en vingave og på sidste bestyrelsesmøde fik han et gavekort. 

Claus blev genvalgt og Marianne Heilskov Hansen fra Brønderslev Kommune blev valgt som ny 

suppleant. 

 

7. Eventuelt 

Intet. 


